
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heren R. van 

Niejenhuis en J.P. Loopstra van de PvdA en de heer T. Rustebiel van D66 

gestelde vragen ex art. 38 RvO over ‘Kan de Hunze straks weer stromen?’ De 

brief van de vragenstellers treft u als bijlage aan.  

 

1. Is het college met de PvdA en D66 van mening dat het herstellen van de 

Hunze kansen biedt om grote landschappelijke en natuurlijke kwaliteiten te 

realiseren? En dat het in het bijzonder van waarde kan zijn voor zowel de 

natuurlijke & ruimtelijke verbinding tussen Stad en Ommeland, als voor de 

gemeente Groningen als prettig woon- en leefplek voor mens en dier? Zo ja 

waarom vindt het college dat en zo nee waarom niet? 

 

Wij zijn het met de fracties van de PvdA en D66 eens dat het herstellen van 

de Hunze kansen biedt om grote landschappelijke en natuurlijke kwaliteiten 

te realiseren. Aantrekkelijke wandel- en fietsverbindingen langs  

cultuurhistorische waardevolle routes verbinden de stad met het buitengebied 

en kunnen bijdragen aan de ambitie om binnen 15 minuten buiten de stad te 

zijn en landschap en natuur te beleven. Daarnaast is een groene omgeving een 

gezonde omgeving omdat het uitnodigt om te sporten, bewegen en 

ontmoeten. Ook wapent groen ons tegen klimaatverandering en helpt het de 

ecologie te versterken. Zoals in de omgevingsvisie The Next City is 

aangegeven willen wij groen onderdeel maken van de stad. Het versterken 

van de loop van de rivier de Hunze kan hierbij fungeren als vliegwiel. Op 

welke wijze invulling aan deze kansen wordt gegeven staat nog niet vast. 

Maatregelen moeten ruimtelijk, technisch en financieel realistisch en haalbaar 

zijn. 
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2. Oftewel, dat het herstellen van de (zoveel mogelijk oorspronkelijke) loop 

van de Hunze kansen biedt voor dit college dat zich hard maakt voor een 

Gezond, Groen, Gelukkig Groningen? Zo ja waarom vindt het college dat en 

zo nee waarom niet? 

 

Zie de beantwoording op vraag 1. 

 

3. Kan het college aangeven of en hoe precies rekening wordt gehouden met 

(de mogelijkheden tot) het herstellen van de loop van de Hunze in de plannen 

voor de ring Zuid en wat de afwegingen zijn geweest om tot de huidige 

plannen te komen?  

 

Het Tracébesluit voor de aanpak van de zuidelijke ring is in 2014 genomen. 

In dit besluit zijn geen ruimtelijke uitgangspunten over de Hunze opgenomen.   

Voor de aanpak van de zuidelijke ring is een Milieueffectonderzoek (MER-

onderzoek) uitgevoerd. In het MER- rapport is niet gesteld dat mitigerende 

maatregelen nodig zijn ten aanzien van het herstellen van de loop van de 

Hunze. Het project is inmiddels volop in uitvoering. De aansluiting bij de 

Gotenburgweg blijft ongewijzigd. Op deze locatie bij de Zuidelijke ringweg, 

waar een eventueel herstel van loop van de Hunze gerealiseerd zou moeten 

worden, liggen ondergronds veel kabels en leidingen. Het aanpassen van de 

huidige scope van het project is in deze fase vanwege de aanwezigheid van de 

vele kabels en leidingen zeer complex en kostbaar. Bovendien heeft het 

consequenties voor de doorlooptijd van het project. Het inpassen in de 

huidige plannen achten wij vanwege deze redenen niet haalbaar. 

 

4. Is het college van mening dat hiermee voldoende recht wordt gedaan aan 

hetgeen gesteld in de inleiding en in vraag 1 en 2?  Zo nee, is het college 

bereid met Stichting het Groninger Landschap te onderzoeken wat er nog 

meer mogelijk is, zodat dit tijdig wordt meegenomen in de plannen voor de 

aanpak van de ring Zuid? 

 

Het plan Aanpak Ring Zuid kwam tot stand na een intensief proces en kreeg 

uiteindelijk brede steun in de gemeenteraad. Zoals in het coalitieakkoord 

Gezond, Groen, Gelukkig Groningen 2019-2022 is aangegeven zien we erop 

toe dat dit vastgestelde plan zo snel mogelijk wordt uitgevoerd. De kwaliteit 

van het plan staat niet ter discussie. Wij houden vast aan de afspraak dat de 

gemeente geen financiële risico’s voor dit project draagt. 

 

5. Is het college bereid in gesprek te gaan met het Groninger Landschap 

om te bekijken of verder herstel van het Hunzedal aan kan sluiten op andere 

gemeentelijke plannen? Mocht het college dit willen, via welke (beleids) 

plannen wordt dit gematerialiseerd en hoe wordt de raad dan op de hoogte 

gehouden?  

 

Voor specifieke gebieden van de Hunze is er reeds contact met het Groninger 

Landschap. Samen werken we aan een landschappelijke visie voor de 
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Hunzeborg (het gedeelte tussen de Kardingerweg en de Beijumerweg) en de 

overdracht van gronden aan de stichting op bedrijventerrein Euvelgunne in 

2017.   

 

Het Groenplan, dat in de loop van 2020 aan de gemeenteraad wordt 

aangeboden, wordt doorvertaald in een uitvoeringsagenda. Ons inziens zal het 

nader uitwerken van een herstelplan voor het Hunzedal zijn opgenomen in 

deze agenda. De voortgang van de uitvoeringsagenda uit het Groenplan zal 

onderdeel zijn van het Meerjarenprogramma Leefkwaliteit waarmee wij de 

gemeenteraad op de hoogte houden.  

 

Wij vertrouwen erop de vragen te hebben beantwoord.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

de burgemeester,     de secretaris, 

Koen Schuiling     Diana Starmans 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 


